
Супервизор  Скенлан  похвалио
рад  брчанских  власти  на
сузбијању  кризе  узроковане
ковидом-19

Први  замјеник  високог  представника  и  супервизор  за  Брчко
Дистрикт, Мајкл Скенлан, одржао је данас online састанак са
предсједавајућим  и  допредсједавајућим  Скупштине  Дистрикта
Еседом  Кадрићем  и  Ивом  Филиповићем  те  градоначелником  и
доградоначелником Синишом Милићем и Антом Домићем. Супервизор
је  честитао  брчанским  званичницима,  њиховим  сарадницима  и
цјелокупном вриједном особљу институција Брчко Дистрикта, на
досадашњим напорима за сузбијање кризе узроковане ковидом-19 –
како  у  смислу  тренутних  активности  на  спречавању  ширења
заразе,  тако  и  опредијељености  за  средњорочне  и  дугорочне
мјере  за  ублажавање  здравствених  и  економских  посљедица
пандемије.

Супервизор је нагласио значај сарадње, поштовања, отворености
и транспарентности у борби против ове кризе. „Циљ сада је да
сви раде заједно како би се превазишла здравствена криза те
како би се Брчко што прије вратило на пут напретка. У овој
кризи  нема  појединачних  побједника  или  губитника.  Или  ће
заједница  у  цијелости  да  превлада,  или  ће  сви  трпити
посљедице. Увјерен сам да ће власти у Брчком да наставе са
одличним радом у корист цјелокупне заједнице.“

Супервизор Скенлан је напоменуо званичницима да ће он, високи
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представник, као и цијела међународна заједница да наставе
радити на томе да Брчко буде укључено у сва рјешења за помоћ
БиХ. Ово није појединачна борба, будући да се цијела држава
суочава са истим изазовом, додао је супервизор. Позвао је
органе  власти  и  грађане  да  се  строго  придржавају  савјета
стручњака и медицинских радника.


